
Zápis z projednávání konceptu územního plánu dne 11.05.2011 

 

Jednání proběhlo v kulturním domě v Liberci. Překvapila nás nízká účast občanů, to jsme 

nepředpokládali (hokej nebo rezignace?). Projednání se zúčastnilo 5 členů našeho sdružení, větší účast 

by bývala zvýšila jeho prestiž. Domnívali jsme se, že sál bude plný, že nebude kam se posadit, tak jsme k 

účasti zvlášť nevyzývali. Bohužel jednání nebyl přítomen nikdo, kdo by představil další vratislavickou 

námitku, která se týká plánované výstavby nad hasičárnou a u koupaliště. První tři hodiny probíhalo 

představení územního plánu celého města (tvůrci jednotlivých částí - urbanismus, infrastruktura, životní 

prostředí ap. - v podstatě přečetli zestručněný text ÚP). Poté následovala diskuze. Úvodní téma, ke 

kterému se účastníci vyjadřovali, byla doprava (cca 2 hod). Za naše občanské sdružení promluvil Ing. Zít a 

vypíchl body uvedené v naší petici. Uvedl, že s novým propojením Vratislavic a Proseče nesouhlasí 

obyvatelé Vratislavic ani Proseče. Ing. arch. Plašil reagoval prohlášením o potřebností této komunikace a 

údivem, že by se někdo v Proseči stavěl proti tomuto návrhu. Ing. Zít zareagoval tvrzením, že občanské 

sdružení v Proseči, které má 100 členů, také nesouhlasí s novou komunikací. Ing. arch. Plašil tedy vyzval 

občany Proseče, ať sepíší svůj nesouhlas. Kvůli tomu jsme se spojili s OS Proseč. Při zasedání byly v 

předsálí vystaveny různé mapy územního plánu. Na mapě týkající se komunikací byla naše nově 

navrhovaná komunikace vybarvena žlutě a pro žlutou barvu text: "Veřejně prospěšná komunikace 

s možností vyvlastnění pozemků". U těchto map se pohybovali pracovníci stavebního odboru magistrátu. 

Od nich jsme se dozvěděli, že starosta pan Pohanka a pan Podlipný (technický úsek MO) byli informováni 

o zamýšlené komunikaci, konkrétně si pracovníci magistrátu pamatovali, jak s nimi konzultovali 

křižovatku/kruhový objezd v Lovecké ulici. Na hlavní předjednání konceptu v minulém roce se však 

zástupci vratislavické radnice nedostavili, ač byli zváni. Na minulém zasedání vratislavického 

zastupitelsva 20.04.2011 oba pánové tvrdili, že se s novým konceptem seznámili až ve finální podobě v 

březnu 2011(?). 

 

 Dne 12.05.2011 byla předána na úřadu MO Vratislavice petice proti výstavbě komunikace. Obsahuje 

383 podpisů. Všem, kteří se aktivně zapojili do sbírání podpisů děkujeme. Více než 50 podpisy nás 

podpořilo i OS Proseč. Pokud u někoho snad ještě zůstaly podepsané petice, pokusíme se je uplatnit 

přímo na jednání zastupitelstva, které by se peticí mělo zabývat na zasedání 18.05.2011 od 18.00 hod. 

Kdo může, rezervujte si, prosím, čas. Bylo by dobré, kdyby bylo vidět, že je nás hodně. (Na předminulém 

zasedání kvůli Imobilienu - nesouhlas s výstavbou u pivovaru - přišlo 30 zainteresovaných.) Začátekem 

týdne ještě ověříme, jestli je projednání petice na programu jednání a dáme vědět. Vyzýváme k hojné 

účasti! 

 

V případě příspěvku do diskuze je nutné předložit občanský průkaz. 

Dále, prosím, sbírejte podpisy pro námitku (do 22.05.2011). 

Děkujeme a přejeme příjemnou neděli 

Marie Hájková, Luboš Zít 


